



Møtereferat

Styremøte						
Møteleder	Jostein Jenssen		Referent		Anne Grundstad	
Dato	19.10.20	Møtested	J&B	Møte nr	Sider	
Neste møte		Møtested		Dato		

	Medlemmer	Sign	Tilstede	
Leder	Jostein Jenssen	JJ	jj@jenssenogbolle.no	x
Nestleder/varamedl.	Per Kristian Bruun	PKB	pk_bruun@outlook.com	x
Kasserer	Lena M Eriksen	LMe	Lena.andersen@nordkraft.no	
Sekretær	Anne Grundstad	AG	agrundstad@gmail.com	x
Leder Jaktprøveutv	Bente Kristensen	BK	bente.kristensen@steinsund.com	x
Leder aktivitetsutv	Ina Mellem	IM	inamellem@hotmail.com	x
Styremedlem	Martin B Tøllefsen	MBT	excele@gmail.com	x
Varamedlem	Jo O Larssen	JOL	jo_larssen@hotmail.com	

Sak nr.	SAK –TEMA	Ansv/ Frist
26	Innkomet post Innkomet mail ble gjennomgått og kommentert.	
27	Referat fra forrige styremøte Referat fra forrige styremøte ble gjennomgått og kommentert.	
28	Økonomi Det foreligger ikke regnskap til møtet.	
29	Sparebankstiftelsen 68' nord – ny søknad Vår søknad om midler fra banken ble returnert og vi må søke på nytt elektronisk. Styret besluttet å søke om midler til en isolert kapellhenger. Pris ca 100.000,- hvor OFK går inn med 25.000,- av egne midler.	JJ
30	Fuglehundprøveutvalget <ul style="list-style-type: none"> - Søknad prøver 2021 Det er søkt om terreng til prøver men det gjenstår søknad om arrangement. - Nordlysprøven 2021 	BK



	<p>Ulike lokasjoner for prøven ble diskutert og styret besluttet at prøven arrangeres med sekretariat og overnattingsmuligheter på Lappaugen.</p> <p>Innkjøp kapellhenger Per Kristian sjekker ut ulike leverandører av kapellhenger og innhenter pris.</p> <p>Innkjøp våpenskap (oppbevaring startrevolvere) Styret besluttet at det kjøpes inn våpenskap som, hvis mulig, skal stå hos materialforvalter. Det foreslås at skapet avskrives over x antall år og deretter kan beholdes av materialforvalter.</p> <p>Orientering om høstprøven 2020 Bente og Ina orienterte om arrangementet. Av ting som bør forbedres er at det bør være flere involverte til «innetjenesten». Regnskap fra prøven ikke klart.</p>	<p>PKB</p> <p>MBT</p>
31	<p>Aktivitetsutvalget Per Kristian samler alle instruktørene og lager en plan for årets dressuraktiviteter. Valpe-/ unghundkurs vil bli prioritert.</p> <p>Det er søkt om godkjenning for Geir Rune Stensland for instruktør Fase 3 slik at han kan være instruktør for fase 1. Vi trenger flere instruktører for bla strømming. Jostein følger opp.</p> <p>Klubbmesterskapet i leirdueskyting ble utsatt og ny dato settes til 21/11 kl. 11.00.</p>	<p>PKB</p> <p>JJ</p> <p>IM</p>
32	<p>Rypetelling Rypetellingen er gjennomført og faktura må sendes fra OFK. Tilbakemeldinger fra årets telling er at det må legges bedre til rette for at alle som ønsker å bidra i tellingen får delta. Per Kristian sjekker om vi kan få nytt rypetakseringskurs til neste år.</p>	<p>PKB</p>
33	<p>Web Martin orienterte om omlegging av hjemmeside. Vi fortsetter på den løsningen han har valgt og bruker i tillegg facebook til aktiviteter og arrangement.</p>	
34	<p>Eventuelt Følgende punkter må følges opp til neste møte:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Avtale med klubbens nyutdannede dommer Geir Rune Stensland - Medlemsoversikt - Regnskap 	